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JEGYzÓKönw

!i9sz_ii|t lklad Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. augusztus 27-én 18:00 órakor az
lkladi polgármesteri Hivatal tárgyaló-termében megtartott nyílt ülésén.

@Vannae Ungi József polgármester, Filó Gábor képviselő (alpolgármester), Braunné Wildmann
]Ynd.e képviselő (alpolgármester), Budai József képviselő, Kiss'Móniia kepvisáio, Madarász Balázs
képviselő, Rébb Róbert képviselö.

Meqh ívottként jelen van :

dr. Bak lmre jegyző,
Galbavi Mónika jegyzökönyvvezető,
Mayer József NNÖlK elnöke,
Braun Pála RNYKE elnöke.

[A jelenléti ív jelen jegyzökönyv mellékletét képezi.]

UngiJÓzsef polgármester köszonti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 7 képviselőből7 fő megjelent,
Í9Y a testületi ülés határozatképes, Felkéri Galbavi Mónikát a iegfot<onyú vezetésére. A kiküldött
meghívÓban foglaltaknak megfelelóen javaslatot tesz az alább olvaiható nápirendre, illetve javaslatot
tesz annak kiegészÍtésére, 6. pontként zárt ülésen tárgyalná a testület a szociális segély kérelmeket,
Kéri a képviselőket, hogy akinek javaslata van, tegye még.

Nvílt ülés:
Napirendi javaslat:
1. Önkormányzatunk 2O2O. évi szociális tűzifa pályázata

Elöadó: Ungi József polgármester

2. Dunakeszi Tankerületi Központ megkeresése a helyi iskola fejlesztési pályázataihoz tulajdonosi
hozzájárulás
Előadó: Ungi József polgármester

3. lklad, Deák Ferenc u.2. szám alatti ingatlan rendezése
Elöadó: Ungi József polgármester

4. Német Nemzetiségi Kulturális Egyesület tulajdonát képezó FORD Transit típusú busz mint ajándék
elfogadása
Előadó: Ungi József polgármester

5. Egyebek

szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselő-testületet, hogy a fenti napirendi pontokat etfogadja e?

A KéPviselÓ-testÜlet a napirendi javastatot 6 igen, 0 nem szavazattat, 1 tarlózkodássat -egyhangúlag _ elfogadta.

Nvílt ülés:

l,) Önkormányzatunk 2020. évi szociális tűziíapályázata
Elóadó: Ungi József polgármester

Ungi József:
A belÜgYminiszter pályázatot hirdetett szociális cé|ú tüzelőanyag támogatásra, amely szerint az 5.000
fó lakosságszámot me9 nem haladÓ település településionkoimányzat szociál]s célú tűzifavásárláshoz
vagy szénvásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázhat.
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A támogatás formája: A támogatás vissza nem térítendő költségvetési támogatás.

A támogatás mértéke lklad község vonatkozásában: kemény lombos fafajta esetében 16.000,-Ft erdei
m3+áfa.

Önrész: a támogatás felhasználásának feltétele, a támogatáson felül kemény lombos fafajta
esetében ,1.000,-Ft erdei m3 + áfa mértékű önrész vállalása"

A támogatást az a települési önkormányzat igényelheti, amelyik a szociális rászorultság és a 2020. évi
igénylés részletes feltételeit - legkésőbb a tüzelőanyag megvásárlását követö 10. napon hatályba lépö
- rendeletben szabályozza akként, hogy
a) a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló törvény szerinti aktív korúak ellátására,
idóskorúak járulékára, vagy - tekintet nélkül annak természetbeni vagy pénzbeli formában történó
nyújtására - települési támogatásra (e támogatásban részesülők közül különösen a lakhatáshoz
kapcsolódó rendszeres kiadások viselésével kapcsolatos támogatásban részesülők) jogosult elönyt
élvezzen,

b) a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló törvényben szabályozott halmozottan
hátrányos helyzetű gyermeket nevelő család élvezzen előnyt, és

c) háztartásonként legfeljebb 5 m3 tűzifa vagy 10 q szén biztosítására kerüljön sor, valamint

b) vállalja, hogy a szociális célú tűzifában vagy szénben részesülötől ellenszolgáltatást nem kér.

A pályázatokat elektronikusan és papíralapon is be kell nyújtani,

A pályázatok elektronikus rögzítésének határideje 2020, augusztus 31.

A támogatást a Kedvezményezett +l- 5% elfogadott tűréshatárú, átlagosan 100 cm hosszú, 5-35 cm
átmérójű tűziíának a fővárosi és a megyei kormányhivatal erdészeti igazgatóságai által nyilvántartott
erdőgazdálkodóktól (a továbbiakban: erdógazdálkodó) történö megvásárlására fordíthatja. Kemény
lombos vastag tűzifa esetében a megvásárolt tűzifa mennyiségének legfeljebb 5 %-a lehet a nem
kemény lombos fajokból származó fafajta,

A Kedvezményezett a támogatott mennyiségnél több tüzelóanyagot is vásárolhat, ha a meghatározott
minőségi követelményeknek megfelelő tüzelóanyagot a pályázati kiírásban meghatározott árnál
kedvezóbb feltételekkel tudja beszerezni,

A Kedvezményezett a támogatásból vásárolt tűzifát, illetve szenet2021. február 1S-éig osztja ki a
rászorulók részére, a támogatás teljes összegének pénzügyi felhasználása legkésóbb 2020. március
31-éig történhet meg,
A tűzifa, valamint a szén szállításából - ideértve a rászorulókhoz való eljuttatást is - származó költségek
a Kedvezményezettet terhelik.

Önkormányzatunk a 2019-es évben 1.144.270,-Ft összegű támogatást kapott, amelyet 53 erdei
köbméter keménylombos tűzifa vásárlására használhatott fel. A korábbi évekhez hasonlóan saját
forrásból 2019-ben is rendeltünk tűzifát, 30 erdei köbméter mennyiségben. Az összesen 80 m3 fát a
Pilisi Parkerdó Zrt,-tólvásároltuk. Az igénylők ,1-1 m3 mennyiséget kaptak, melyet a
közmunkások szállítottak ki.

Javaslom a Képviselőtestületnek, hogy pályázzunk meg 100 m3 tűzifát, amennyiben kevesebb
támogatást kapunk, mint 100 köbméter, a hiányzó mennyiséget- az előzö évek gyakorlatának
megfelelöen - saját költségvetésböl rendeljük meg az erőgazdálkodótól.

szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselö-testületet, hogy az alábbi határozatijavaslatot elfogadja e?"

HATÁROZATI JAVASLAT

Pályázal benyújtása Szociális célú tüzelőanyag vásárlás támogatására lklad Község
Önkormányzatának Képviselő-testülete
1. pályázatot nyújt be l00 m3 keménylombos tűzifa vásárlásának a belügyminiszter által a települési
önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatására;
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2 a pályázati kiírás 5/c. pontjában meghatározott önrészt bruttó ,130.oo0,-Ft összegben saját
költségvetéséból biztosítja ;

3. vállalja, hogy a szociális tűzifában vagy szénben részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér;

4. fe|hatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és az adás-vételi szerződés aláírására

5. felhatalmazza a polgármestert, hogy amennyiben a pályázaton elnyert támogatás kevesebb lesz,
milt a megpályázott 100 erdei köbméter, a hiányzó mennyiséget az bnkormányzat saját
költségvetésének terhére az erdőgazdálkodótól megrendelje.

Iklad KÖzség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen,0 nem szavazattaI,0 tartózkodással
- egyhangúlag - elfogadja az alábbit:

42l 2020.(v ll1.27 .) Ört nata rozat:

P^ályázat. benyújtása Szociális célú tüzelőanyag vásárlás támogatására lklad Község
Onkormányzatá nak Képviselö-testü lete
1. Pályázatot nyÚjt be l00 m3 keménylombos tűzifa vásárlásának a belügyminiszter által a települési
Önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatására;

2. a pályázati kiírás 5/c. pontjában meghatározott önrészt bruttó 130.ooo,-Ft összegben saját
költségvetéséból biztosítja;

3. vállalja, hogy a szociális tűzifában vagy szénben részesülőtól ellenszolgáltatást nem kér,

4, felhataImazzaa polgármestertapályázat benyújtásáraésaz adás-vételiszezödés aláírására
5. felhatalmazza a polgármestert, hogy amennyiben a pályázaton elnyert támogatás kevesebb lesz,
mint a megpályázott 100 erdei köbméter, a hiányzó mennyiséget az -onkormányzat 

saját
költségvetésének terhére az erdőgazdálkodótól megrendelje.

lkIad KÖzség Önkormányzatának Képvisető-testülete 7 igen,0 nem szavazattal, 0 tartózkodássat
- egyhangú!ag - elfogadja az alábbit:

Felelős: Ungi József polgármester
Határidó: 2020, augusztus 31.

2.) Dunakeszi Tankerületi Központ megkeresése a hetyi iskola fejlesztési pályázataihoz
tulajdonosi hozzájárulás

Ungi József:
A Dunakeszi Tankerülettől az alábbi megkeresést kaptuk:

Az lklad Község Önkormányzata tulajdonában lévő lkladi Tasnádi Lajos Német NemzetiségiÁltalános
lskola (2181 lklad, lskola tér 22.) iskolaépületének felújítása céljából a Magyar Falú program
lskolaépület felújítása című alprogram (MFP-|EF 2O2O) keretében a Dunakeszi iankerületi Kozlont,
mint az intézmény fenntartója és működtetqe pályázatot kíván benyújtani. A pályázalelengedhet'etlen
részét képezi a tulajdonosi hozzájárulás.
A pályázat benyújtásának végső határideje: 2O2O. szeptember 4.

Ezúton kérem, hogy egyetértésük esetén lklad Község Önkormányzata tulajdonosi hozzá4áruló
nYilatkozatát az ingatlanra vonatkozóan mielóbb, de legkésóbb augusztus végéig legyen szíves
elektronikus formátumban (pdf dokumentum), valamint eredetiben is eljuttatni a Dunakeszi Tankerületi
KÖzpont részére a pályázat határidőben történő benyújtásához. Egyuttműködését előre is köszönöm,

szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselő{estületet, hogy a fenti kérés teljesítésével egyetért e, kiadható e a
nyilatkozat?"
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Iklad Község Önkormányzatának Képrviselő-testülete 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással
- egyhangúlag - elfogadja az alábbit:

43t2o20.(v x1.27 .) Öxt natá rozat:

lklad Közsóg Önkormányzat Képviselő-testü|ete úgy határozott, hogy a Dunakeszi Tankerúlet által
megpályázni kívánt Magyar Falu Progtram lskolaépület felújítása című alprogram (MFP-|ÉF 2020)
pályázaí benyújtásához a hozzájárulási nyilatkozatot megadja, annak aláírására íelhatalmazza a
polgármestert.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidő: azonnal

3.) lklad, Deák Ferenc u.2. szám alatti ingatlan rendezése

Ungi József:
Az alábbiválaszt kaptuk az önkormányzatitulajdont képezó ingatlannal kapcsolatos eladási ajánlatra:

Köszönettel vettük az Önkormányzat hozzálárulását a 740 és a 742l1 ingatlanokat érintó változási
v ázray szerinti telekalakításhoz.

^ 
PHl4751212020. iktatószámon jegyzett a 37l2020(Yl1.23,) önkormányzati határozat kapcsán ezúton

szeretnék 50 % engedményt kérni a 406 nm önkormányzati tulajdonú ingatlanrész egyösszegű
megvásár|ására.

Személyes egyeztetésünkre hivatkozva kérem erósítsék meg a szóbeli megállapodásunkat, miszerint
a 406 nm-es ingatlanrész vételára 1,000.000,-Ft azaz egymillió forint.

A mai napon a Gödöllői Földhivatalban elindítottunk az M-113/2006 munkaszámú változási vázrajz
szeri n ti újr a-zár adékoltatá st.

Amint megkaptuk a jogerős telekalakítási határozatot, úgy ezt jelezzük Önök felé, hogy az adásvételi
szeződést mielőbb megköthessük.

szentesiAndrás

Ungi József:
szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselótestületet, hogy az ajánlott 1.000.000,-Ft összeget elfogadja e a
telekrész vételáraként?'

Iklad Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen,0 nem szavazatta1,0 tartózkodással
- egyhangúlag - elfogadia az alábbit:

44I 2O2O.(V ll1.27 .| Ö Xt trata r ozat:

lklad Község Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairólszóló
2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva a 3712020,(Vl1,23.)
önkormányzati határozatát akként módosítja, hogy az ingatlanrész vételárát 1,000.000,-Ft, azaz
Egymillió forintban állapítja meg.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidő: közlésre azonnal

4.) Német Nemzetiségi Ku|turális Egyesület lklad tulajdonát képező FORD Transit típusú busz,
mint ajándék elfogadása
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A Német Nemzetiségi Kulturális Egyesület lklad (a továbbiakban: Egyesület) korábban pályázati
forrásból FORD Transit kisbuszra nyert vissza nem térítendő támogatást, A vételár cca. ,t0 MFt volt
2015-ben. A támogatás feltétele volt többek között az, hogy az egyesületnek 5 évig azt saját
tulajdonában kellett tartania. Az 5 év mostanság lejár. A buszt nem csak az egyesület használta, hanem
a településünk más szervezetei, közösségi célzattal az Önkormányzatunk stb.
A busz fenntartását áttételesen önkormányzatunk finanszírozta az Egyesület részére (pl. biztosítás,
szervízelés műszaki vizsga stb.). Ezt Önkormányzatunk az Egyesület részére az éves rendes
támogatáson felül, kvázi rendkívüli támogatásként biztosította. A buszvezetők: megbízási díját (pl,: a
templomijárat) elöljáróságunk fizeti, de a busznak nem mi vagyunk a tulajdonosai.

Az Egyesület vezetőségével átbeszélve megnyugtató megoldásnak tartanánk, ha az 5 éves kötelező
fenntartási időszak leteltével a busz Önkormányzatunk tulajdonába kerülne, az Egyesület
természetesen ezt követően is térítésmentesen használhatná, programok ütközése esetén elsőbbséget
élvezne, mint más igénybe vevó. Ajándékozási szeződés esetén Önkormányzatunk tulajdonszezése
illetékmentességet élvez,

HATÁROZATI JAVASLAT

lklad Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Német Nemzetiségi Kulturális Egyesület lklad által
ajándékba adandó FORD Transit gépjárművet köszönettel elfogadja.A Képviselő-testület rögzíti, hogy az Egyesület a gépjármű ajándékozását követően, azt
térítésmentesen használhatja, igénybevétele esetén más használóval szemben elsóbbséget élvez,
A Képviselő-testület felhatalmazza Ungi József polgármestert, hogy az Egyesülettel az ajándékozási
szezódést meg köthesse,

Felelös: Ungi József polgármester
Határidő: közlésre azonnal

szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselő-testületet, hogy a fenti határozati javaslattal egyet ért e?

lklad Község Önkormányzatának Képvise!ő-testütete 7 igen,0 nem szavazattat, 0 tartózkodással
- egyhangúlag - elfogadia az alábbit:

45l202o.(Vl l 1.27.) ÖXt trata rozat:

lklad Község Önkormányzat Képviseló-testülete a Német Nemzetiségi Kulturális Egyesület lklad által
ajándékba adandó FORD Transit gépjárművet köszönettel elfogadja.

A Képviseló-testület rögzíti, hogy az Egyesület a gépjármű ajándékozását követően, azt
térítésmentesen használhatja, igénybevétele esetén más használóval szemben elsőbbséget élvez.

A Képviseló-testület felhatalmazza Ungi József polgármestert, hogy az Egyesülettel az ajándékozási
szeződést megköthesse.

Felelós; Ungi József polgármester
Határidő: közlésre azonnal

5.) Egyebek

1. Az Önkormányzat 2020. évi Közbeszerzési Terve

Ungi József:
l smertete m az előterjesztést:
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Önkormányzatunknak a közbeszezésekről szólő2015. éviCXL|ll. törvény (a továbbiakban Kbt.) 42. §-
a alapján a költségvetésiév elején közbeszezésitervet kell készítenie, és azt legkésőbb március 31-ig
közzétenni, az EKR-ben.

Az eddig ismert beszezési igényeink figyelembevételével az elnyert bölcsődefejlesztésre vonatkozó
beruházás vonatkozóan kell közbeszezést terveznünk,

A Kbt. í 7, § (5) bekezdése alapján ,,Az építési beruházás becsült értékének megállapításakor a teljes -
műszaki és gazdasági szempontból funkcionális egységet képezó - építési beruházásért járó
ellenértéket kell figyelembe venni. Az építési beruházás becsült értékébe be kell számítani a
megvalósításához szükséges, az alánlatkérő által rendelkezésre bocsátott áruk és szolgáltatások
becsült értékét is."

A Közbeszezések Tanácsának útmutatója a becsült érték számítása, a részekre bontás tilalma és a
beszezési igények mesterséges egyesítése tárgyában (KÉ 2017. évi 95.szám;2017. június 9.) az
alábbi vastag betűvel kiemelt figyelmeztetést tartalmazza:

,,Európai bizottsági audit tapasztalatok alapján a Közbeszezések Tanácsa felhívja az építési
beruházások körében is a jogalkalmazók figyelmét arra, hogy amennyiben a beszezések egy uniós
támogatáspolitikai értelemben vett projekt keretében kerülnek megvalósításra, ez a tény az egyes
beszezéseket összekapcsolhatja a becsült érték meghatározása szempontjából, hiszen a közösen
elérendő projektcél önálló funkcionális egységet is létrehozhat."

Tárgyi támogatás hazai lesz. Felhívom a figyelmet, hogy a terv közbeszezési kötelezettséget nem
keletkeztet,

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet az alábbi határozati javaslat elfogadására.

HATARoZATl-JAVASLAT

l klad Önkorm ányzat Képviselőtestületének
az ön kormá ny zat 2020. évi Közbeszezési Tervén ek e lfogadásáról

lklad Község Önkormányzatának Képviselő{estülete úgy dönt, hogy a 2020. évre vonatkozóan a2020.
évi közbeszezési tervét a határozat melléklete szerintitartalommal fogadja el:

1. melléklet az önkormányzati határozathoz

lklad Község Önkormányzat
közbeszerzés;i terve

2020. évre

Közbeszezés tárgya közbeszerzés
tervezett
mennyisége

l(özbeszezésre
irányadó eljárási
rend

Tervezett
eljárás fajtája

Eljárás
megindításának
tervezett
idópontja

szerződés
teljesítésének
várható
idópontja

3ölcsödefejlesztés
beruházása

teljes
kivitelezési
munkálatok
elkészítése

nemzeti
eljárásrend

Kbt, 1 12 §
b) pont
szerinti nyílt

2020 11. 01. 2021.01.10.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidő: azonnal

szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselö-testületet, hogy a fenti határozati javaslattal egyet ért e?



7

lklad Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 ige,n, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással
- egyhangúlag - elfogadja az alábbit:

46 l 2020.(V X1.27 .| ÖXt trata rozat:

lklad Község Onkormányzatának Képviselőtestülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXL|ll.
törvény 42. §-ára figyelemmel úgy dönt, hogy a 2020 évre vonatkozóan a 2020. évi közbeszerzési
tervét a határozat melléklete szerinti tartalommal fogadja el:

lklad Község Önkormá nyzat
Közbeszerzési terve 2020. évre

Közbeszerzés tárgya közbeszerzés
tervezett
mennyisége

közbeszezésre
irányadó eljárási
rend

Tervezett
elj;árás fajté|a

Eljárás
megindításának
tervezett
idópontja

szerzódés
teljesítésének
várható
idöpontja

3ölcsődefejlesztés
beruházása

teljes
kivitelezési
munkálatok
elkészítése

nemzeti
eljárásrend

Kb,t. 112, §
b) pont
sz,erinti nyílt

2020.11. 01. 2021.01.10.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidő: azonnal

2. A Rozmaring Nyugdíiasklub Egyesület kérelme a Közösségi Ház három kistermének
átvéte!éról és átalakításáró!

Mayer József:
Van e a falunak elgondolása a 3 különálló helyiség hasznosítására?
ott működött az orvosi rendelő.
Az én javaslatom, hogy egy falat vegyünk ki, Nem hiszem, hogy szét kellene verni az egészet,

Braun Pál:
A kis raktár mennyezete 20 cm alacsonyabb, a padozat magasabb, mint a nagyterem.
Öttet: 1 helyiség a próbákhoz, 2. helyiségoen páoig nem keiiene elpakolni az ááztalokat.
Döntse el a képviselő{estület, hogy mit szeretne.

Ungi József:
Első vezió az volt, hogy Tasnádi múzeum lesz.
A második vezió, hogy ÉRTÉKTÁR-at hozunk létre, amelynek egy vagy két helyiséget a Közösségi
Házban biztosítanánk.

É: u"l egy komplett anyag, amit az lMl Kft. - korábbi idejéből szedett össze egy emberke, most a
Kiscelli múzeumban van kiállítva, haza is hozhatnánk. Felajánlottam a gyarnák is, ők még nem
válaszoltak.

Van sok lehetöség, több irányba is lehet menni,

De visszaté"ve az eredeti kérése: tudja e finanszírozni a nyugdíjas klub az átalakítást. Mit is szeretne
pontosan a NYK.

Braun Pál:
Nem tudom, el kell dönteni, mit szeretne az önkormányzat, majd utána meg kell keresni a statikust, a
tervezót, áttekintés után lehet erről beszélni,

Ungi József:
Fordítva kellene, előbb a műszakitartalom ke|lene.



Filó Gábor:
Milyen helyiség igénye van a helyi szervezeteknek? Milyen gyakorisággal? Megpróbálunk minden
igényt kielégíteni. Mónika, kérlek mérjéiek fel az igényt és utána nézzük át az információkat.

3. Szívességi hozzáiárulás SBE rezsi megfizetése mellett

Ungi József:
A focimeccs után nagyon jó hangulat volt a helyszínen, öröm volt nézni az összejövetelt. Vacsorával
egybekötött focimeccs - átbeszélés volt,

Filó Gábor:
Most a Sportbarátokról besszélünk, szeretném kiegészíteni az felhangzottokat, kik is vagyunk mi.
4 éve ott vagyunk a rendezvényeken:

Szüreti Felvonulás - főzés; Nőnap; Vendégek megvendégelése augusztus 20-án; Fradisokat láttunk
vendégül, Jótékonysági bál melynek bevételét felaján|ottuk az iskolának; 3-4 alkalommal
szemétszedés.

2020. Falunap végén fejenként 15 ezer Ft lett a beugró, ami sok azoknak a fiataloknak, akiknek nincs
önálló keresete, iskolába járnak és akik a nyáron szintén azért dolgoztak, hogy jól érezhessék magukat
ők is, azok is, akik foci után maradnak, kulturált környezetben.

Szeretnénk, ha legális használói lennénk a helyiségeknek, villanyszámlát fizetünk almérö
használatával.

Amit kérek, arra most van szükségünk.

Ungi József:
Abban maradtunk a tiszteletdíjakkal kapcsolatban, hogy van egy keret és azt kértem, hogy azt a
vízelvezetésre fordítsuk. Végül nem volt ebból határozat, csak abban egyeztettünk, hogy egy nagy
dologra költjük.

Fi!ó Gábor:
Hogy állunk anyagi|ag? Ezek olyan múködési költségek, amit egy falunak illene kifizetnie.

Ungi József:
Jól, tisztán látunk, kitudjuk fizetni, de, nem látjuk az év végét, amikor nem tudni, hogy milyen iparűzési
adót fizet majd a gyár a covid miatt. Most tiszta a kép, a jövót nem látjuk még.

Budai József:
Visszatérve a tiszteletdíjra, egy nagy kalapba kerülnek és egy nagy közös célt jelölünk ki, Csak a közös
cél maradt el ez idáig.

Braunné Wildmann Tünde:
lgy van, egy nagy dologra költjúk, olyanra, amire azt tudjuk mondani, hogy ezt a tiszteletdíjakból
finanszíroztuk, vagy hoztuk létre a falunak,

Nem támogatom a Sportbarátok kérését, föleg, hogy megvolt a buli, és elszállt a költségvetés. Az
Egyesület sem tesz így, számtalan rendezvényt szervez, amit úgy hozunk, ki, hogy az finanszírozható.
lnkább költsük olyasvalamire, ami az egész falunak a javára válik és azt tudjuk mondani, hogy a
tiszteletd íjból fizettük.

Rébb Róbert:
Azt mondod, hogy ott mindenkijól érezheti magát? Bárki beléphet az egyesületbe?

Filó Gábor:
lgen, bárki, aki jelentkezhet.
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Rébb Róbert:
Úgy tudom, hogy volt olyan, akijelentkezett, de elutasításra került. Hogy lehet belépni?

Filó Gábor:
Pontosan nem tudom, meg kellene kérdezni elnök urat is, de ez a focira lett felfűzve, majd egyesület
lett és az ikladi sportéletet szeretnénk támogatni, nem csak a focit.
Ez nem csak arrólszól, hogy odamegyünk és iszunk, bulizunk, hanem rendezvényeket szervezünk,..

Rébb Róbert:
Pedig kívülról ez látszik,

Filó Gábor:
Szerintem ott nagyon szép miliő lett kialakítva. A múlt évben jótékonysági bált is szerveztünk, majd az
iskolát, óvodát támogattuk a befolyt pénzból. Mutasson Józsi bá még egy egyesületet, aki nem csak a
támogatást veszi fel, hanem vissza is ad a köznek.

Érteret teremtettünk, a saját pénzünkből, az önkorm ányzat beszállt az anyagköltségbe az épület
felújítása során, és sok munkát tettek bele.

Mayer József:
Amennyiben hivatalosan működik mald az egyesület, arra vigyázzatok, hogy a támogatásokkal
szigorúan el kell számolni,
Azolttil, el kell, hogy ismertessétekel magatokat, mintcivil szervezet, mert mostcsak az jön le, hogy
innijárnak össze a tagok.

Budai József:
Tegyük hozzá, hogy a sportbarátok Egyesülete nagyon komoly értéket teremtett,

Rébb Róbert:
lgazából ki használja azt a területet? Ti.

Madarász Balázs:
A hétvégén közel ,100 ember ült ott a foci meccs után.

Filó Gábor:
Vendégül is láttunk mindenkit.

Ungi József:
Összejött ott egy olyan csapat, akikre lehet számítani, fiatalok, lehet mozgósítani óket, P|, most lesz a
szüreti, ahová szintén meghívjuk őket segíteni.

Madarász Balázs:
Mi, mint Egyesület barátként fordult ide, ha nem hát nem.

Filó Gábor:
Engem felhatalmaztak arra, hogy elmondjam, mi van a háttérben, mi van az Egyesülettel, én ezt
megtettem.

Kiss Mónika:
A brand építést nagyon jó ötletnek tartom, lehetne focitornát csinálni és az valami konkrét.

Ungi József:
Kérem, hogy szavazzunk arról, hogy odaadja e az önkormányzat a tulajdonában álló épületrészt
térítésmentes haszná latba a S portbarátok Egyesü lete számára?

szavazásra feltett döntési iavaslat:

,,Kérdezem a képviselötestü|etet, hogy egyetért e azzal, hogy az önkormányzat tulajdonában
lévő épületrészt - 90m2 - térítésmentesen adjuk használatba a Sportbarátok Egyesülete számára?
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lklad Község Önkormányzatának Képviselő{estülete 6 igen, O nem szavazattal, 1 tartózkodással -
egyhangúlag - elfogadja az alábbit:

47 t 202o.(v x1.27 .| Öxt tratározat

lklad Község Önkormányzat Képviselő{estülete Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 20,1 1. évi
CLXXXIX. törvény 109. §-ában, valamint a nemzeti vagyonról szóló 201 ,1 

, évi CXCV|. törvény 5. §-ában
és 11. §-ában foglaltakra tekintettel a kizárólagos tulajdonát képezö ikladi 057/6 helyrajzi számú, az
ingatlan-nyilvántartás szerint 9136 m2 térmértékű, kivett udvar, épület megjelölésű ingatlanból, amely
természetben lklad, Gyári úton található, 2 db helyiségeket (klubhelyiség 43,50 m2, raktár 40 m2)
határozatlan idóre - visszavonásig -, ingyenes szívességi használatba adja az lkladi Sportbarátok
Egyesülete (székhelye: 21B1 lklad, 057/6 hrsz., cégjegyzékszáma:13-02_0007694) részére.

A Képviselőtestület felhatalmazza ungi József polgármester, hogy az Önkormányzat képviseletében a
polgári jogi megállapodást az Egyesülettel megköthesse.

FeIelős: Ungi József polgármester
Határidő: 2020. augusztus 30.

4. Képviselőitiszteletdíjak

Budai József:
A tiszteletdíjaknál maradva, azl gondolom, hogy a célokat kijelölve a faluért tegyük be, olyanba, ami
mindenki szeme láttára történik, A vízelvezetést oldjuk meg, mert megígértük és azt teljesíteni kell,
Tartsunk még pénzt a Körtefa projektre, amit Gabi (Filó Gábor) elindítottál, hogy annak méltó helyet
találjunk a Községház előtt.

A javaslatom az lett volna, hogy a nagy dolgokat tartsuk szem előtt.

Ungi József:
Konkrét számokat kellene a határozatban szerepeltetni,

Kiss Mónika:
Arról beszéltünk, hogy jön ide egy szakértő csapat, akik készítenek egy tanulmányt, mit és hogyan
kellene, Fizessük ki azt.

Ungi József:
Mónika volt itt már két szakértöcsapat is, jött ide egyetemről érkezett emberke, aki meg sem nézte, miről
is van szó, majd megnézik mekkora az áteresz és azon mennyi víz folyik át, lde gyakorlati ember kell,
aki megmondja hol kell vízcsapdát csinálni, mélyíteni, stb.

Most megoldódott vízelvezetés, de ez nem végleges, fönt kell majd megoldani. Végig jártuk a Futnoki
vízmosást, egy baj van, hogy ott az út a legmélyebb terület, ott mellette van 1-1 méterre van a TSZ föld.
Ott nem tudod előtte ú9y megfogni a vizet, hogy ne egy helyre menjen a víz. Feljebb lehet egy-két
víztározót kialakítani és azt tisztítani rendszeresen. Tervekre '1-1,2 millió forintot kiadni szerintem nem
kellene.

Kiss Mónika:
Akkor beszéltünk arról is, hogy van lent a játszótér és amellett lehetne egy sütögetö, kiülős valamit.
Focipálya, fák, stb.

Rébb Róbert:
Fásítás is lehetne...

Ungi József:
A fásítást úgy tervezzük, hogy családi rendezvény keretében, a gyerekeknek lehet egy-egy fát ültetni,
a felét fizetné a szüló, felét az Önkormányzatunk. Ehhez ke|| majd a társadalmi munka, Tehát a
tiszteletdíjat lehet erre, ami maradt.
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Braunné Wildmann Tünde:
Akkor csináljuk meg azt. A padokat, egyéb növ,ényeket ültessr.rnk.

Ungi József:
Akkor tehetjük Úgy, hogy megfelezzük és fele a vízelvezetés fele pedig a családi parra költjúk?

Szavazásra feltett döntési javaslat:

,,Kérdezem a képviseló-testületet, egyetért e azzal, hogy a képviselói tiszteletdíjaknak megfeleló
éves összeget, ami közel 3,5 millió forint, a vízelvezetés megoldására, és családi park létrehozására
fele-fele arányban ford ítsuk?

lklad KÖzség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igern, 0 nem szavazattal, í tartózkodással
- egyhangúlag - elfogadja az alábbit:

48 l 2020.(vr'a1.27 .| Ö xt tr ata r ozat

lklad Község Önkormányzat Képviselő-testülete a képviselői tiszteletdíjjaknak megfelelő éves összeg
elkötését a vízelvezetés megoldására, és c,saládi park létrehozására íele-fele arányban kívánjá
meghatározni.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidó: folyamatos

4. GagyiTamás és felesége, mint árusok kérése

Ungi Józseí:
A. téJna visszatérő, kedvezményes maradás kérése a téma. Korábban tájékoztattam arról, hogy az
,,ArÉSZ" adhat engedélyt terüleihasználatra az üzlet mellett. Ha nem kapoit, akkor testületi határozat
van arra, hogy máshol árusítson.

Kiss Mónika:
Javaslom, hogy alkossunk rende|etet közterülevingatlan/parkolás tárgyában.

Ungi József:
valóban, ezt a rendeletet meg kellalkotni, de a Deák F. utca vége lezárva marad.

5. Német Nemzetiségi önkormányzat tevékenysége az elmúlt időszakban

Mayer József:

Ritter lmre, az ÉnnnÖSZ elnöke anól tájékoztatott minket, hogy az ÉMNöSZ 2020. augusztus 8-ai
ülésén az a döntés született, hogy Holicza Sándorné veheti át a szervezet által alapítótt ,,Für das
Ungarndeutschtum der Region Nord" díjat, a Csömörön megrendezésre kerülő XXl. Német Neázetiségi
Regionális Kulturális Gálán 2020. november 15-én, vasárnap 15.00 órakor.

Tájékoztatom a testületet, hogy az Óvoda fenntartóijogainak átvétele kapcsán az Étvtttösz-nek nincs
teendője, az LDU-nak van.

A konyhát azonban nem vesszük át, nemjavasolt.

Az átvétel kapcsán azonban nagyon sok kritérium van, és több dokumentumot is be kell nyújtani.

Az elÖkészítését az átvételnek fenntartó nélkül nem tudjuk megcsinálni és ehhez a könyvelőre is
szükségünk lesz.

6. Granuflex Kft. _ tájékoztatás a jelenlegi helyzetrő!
Ungi József:

A cég felszámolás alatt van, a_ felszámolóbiztos most bérbe tudta adni a területet egy jól prosperáló
cégnek, akinek Marcaliban és Újszilváson van telephelye, A Granuflex Kft. valószínűle-g megszűnik.



12

Az új cé9 25 fővel működtetné tovább az üzemet, majd a szomszéd terület felé terjeszkedne. Ez mind
jó bevétel lehetne a falunak.

Braunné Wildmann Tünde:

Bérli a területet és egyebet?

Ungi József:

lgen, időve| az a céljuk, hogy megveszik.

Tekintettel arra, hogy több napirendi pont nincs, mindenkinek megköszönöm a megjelenést és a
Képviselő-testület nyílt ülését bezárom.

(.

"^
dr.{B|k lmre

\3n"o

K.m.f,


